

Protokoll 1, 2018-01-20

Närvarande: Leena Tidman Åberg, Martin Liljeblad, Josefin Fredriksson, Sofia Lod och Matias Åberg

§ 1. Leena hälsar välkomna

§ 2. Inför säsongen 2019 har vi en bra känsla. Vi är 5 personer i folkracekommittén som kan hjälpas åt på tävlingar. Det är 27 sökta tävlingar. Vi måste ha en representant på cuptävlingarna, men får gärna visa oss på övriga tävlingar också.

§ 3. Vi går igenom dagens träff med först domare och racecontrollers och sen våra arrangörer. Vi pratar om bristen på funktionärer. Vi saknar helt funktionärsutbildare. Förarutbildare, banbesiktare, domare och racecontroller sjunker i antal.

§ 4. Leena har tillfrågat förra årets huvudsponsor om han vill sponsra cupen i år igen.

§ 5. Vi gick igenom förra årets programblad och diskuterar vilka extrapriser vi ska försöka hitta bra pris på om det blir ett programblad. Vi bestämmer hur många annonser arrangörerna måste sälja om det blir ett annonsblad.

§ 6 Vi går igenom Smålands årsfest och vad vi har för extrapriser till det.

§ 6. Mötet avslutas